



## Referat fra DL møde den 6. juni 2023

**Tilstede:** Ida og Hanne -online – Iben, Søren, Ole, Paw og Alice

**Afbud:** Tessie, Tina, Sanne, Anders

**Uden afbud:** Mads

### Velkommen

Ole bød velkommen

### Valg af referent

Alice tog opgaven

### Status på økonomi – ansøgning til lederevent på Skovskolen

Søren gav en status på økonomien. Flere indtægter på kontingent end budgetteret. Status stemmer overens med det udarbejdede budget.

Økonomi vedr. divisionsrådsmødet er fin. Der er brugt flere penge til kurser, det omhandler vores deltagelse i DL ledelsesakademi i DDS. Alice kontakter Morten Hellesø vedr. kursusbevis i den sammenhæng.

Lederevent på Skovskolen vi har to ansøgninger ude vedr. tilskud til eventen. Der kommer formodentlig svar i løbet juni måned. Alice kontakter Louise Roum på Skovskolen vedr. budget for 25 deltagere.

Vi har modtaget en ansøgning til tilskudspuljen. Vi bevilligede tilskud på 2500. kr. Søren giver besked til ansøger.

### Evaluerings af afholdte arrangementer:

#### a) Bestyrelseskursus den 27. april

God aften med aktiv deltagelse af alle. Vi arbejder videre med etablering af netværk for bestyrelsesmedlemmer i spejdergrupperne. Første møde i løbet af efteråret 2023. Alice og Ole har opgaven.

#### b) Kursus i Spejderfærdigheder den 20. april og 02. maj

To aftener er gennemført med 5 deltagere hver aften på forskellige emner. Gode tilbagemelding fra deltagerne. Kurserne tages op på gruppeledermøde den 7. juni.

#### c) Pingofodbold den 10. maj

En god aften med færre deltagere end tidligere. Det var 25. gang Pingofodbold blev afholdt.

#### d) Kursus i sikkerhedsinstruktion for sejlads den 16. maj

Der er ikke modtaget tilmeldinger til kurset. Hvis behov opstår for kursus, så er Anders klar til at løfte opgaven.

#### e) Troppens pind-spil den 01. juni

Der var deltagelse fra 5 grupper og i alt var der 31 spejdere til Pind. En aften med god stemning.

#### f) Ledermøde med historie den 01. juni

Spejdermuseet på Maglevad havde indbudt til en aften med historisk perspektiv. Vi var ca. 25 deltagere. Gode poster i løbet af aftenen. Tak for en god aften og fin forplejning.

### Evaluerings og opfølgning på Divisionsrådsmødet den 12. maj

Vi markerede 50 året for sammenlægning af de to korps med oplæg af Eva Møller og Sven Krarup Nielsen. De fortalte gode historier fra den tid.



Vi bød velkommen til repræsentanter fra Arresø gruppe i Frederiksværk.

Vi skal snakke med stedet om maden og serveringen. Stedet fungerede fint.

I forbindelse med generalforsamlingen blev der drøftet tidspunktet for at melde stigning af kontingent ud til grupperne. Det skal gøre inden deres egne generalforsamlinger.

Alle divisionens grupper var repræsenteret på mødet.

#### **Kommende arrangementer:**

##### **a) Status på klatrekursus (fra Spejderfærdigheder) dato?**

Paw orienterer om, at dato for kurset er meldt ud. En person har meldt tilbage om deltagelse.

##### **b) GL-møde den 07. juni**

Der bliver deltagelse fra 4 grupper og desværre nogle afbud. Ida beder om, at vi orienterer om seniordag den 29. august. Vær opmærksom på ny seniorer, som rykker op efter ferien.

##### **c) 1. Planlægningsmøde for Grendage**

Indkaldelse til mødet er sendt ud. Alle grene starter mødet fælles i Laden på Maglevad. Alice sørger for indkøb til 35 deltagere. Invitation til grendage skal sendes ud inden sommerferien. Alle grene skal koordinere, hvor grendage afholdes i forlængelse af mødet.

##### **d) Divisionsledelsesweekend og Divisionsledelsesdøgn den 16. – 18. juni**

Vi er 7, der deltager. Vi kører i to biler. Paw kører fra Måløv station kl.16.00 med Hanne, Ida og Iben. Ole kører fra Frederikssund kl.16.00 med Sanne og Alice. Ole og Alice sørger for indkøb.

Alice har fået en forespørgsel fra teamet, om vi kan holde et oplæg om vores kursustilbud til lederne, idet en division har fået forfald. Vi drøfter kort indhold i oplæg. Ole og Alice har opgaven. Alice giver besked til teamet.

#### **DL-mødet den 22. juni er AFLYST**

#### **Orientering om DDS uddannelsesinspirationsdag den 04. juni**

Ole og Alice var deltager på dagen i Odense. Vi var ca. 25 deltagere sammen med to fra korpsledelsen og to fra korpskontoret. Vi fik oplæg om ny struktur omkring uddannelse i DDS. Der kommer ca. 1000 nye ledere i DDS om året. Mange emner blev drøftet i løbet af dagen og der følges op senere på modellen.

#### **Netværk for bestyrelser**

Er besluttet – se under evaluering af arrangementer

#### **Førstehjælpstasker og dato for kursus 1, kvartal 2024**

Vi supplerer selv vores nuværende førstehjælpstasker og tegner ikke nye abonnement. Datoen for kruset fastsættes på DL døgn.

#### **Status på storkanoer, herunder containeren og dato er tilpasning af traileren**

Containeren er overtaget fra 1. Fr.sund. Låsen skal kodes om. Ole har opgaven. Dato for opgaver med trailer og container bliver i august. Ingen kunne de datoer, som Anders havde foreslået. Ole kontakter Anders for datoer i august. Herefter meldes datoerne ud til hele ledelsen og hver især svarer, hvad man kan hjælpe med.

#### **Status på Maritimcenter i Frederikssund**

Hanne og Alice har været til møde med ny projektleder vedr. Maritimt center. Der er arkitektkonkurrence og der skal træffes politisk beslutning i løbet af august, om hvem vinderen er.

#### **Nyt fra grupperne**

Border rundt – lukket punkt.



**Næste møde den 14. august**

Ida har afbud. Mødet starter med introduktion til medlemservice, så vi alle er opdateret med det nye system.

**Eventuelt**

Ida oplyser, at hun tager på udveksling fra september til december til Irland. Vil forsøge, at være med online på møderne.